



FINANSSTYREMØTE

Torsdag 10. oktober 2024 kl 16:30, møterom Samskipnaden, Studentersamfundet

Protokollutskrift

Til stede:

Finansstyret: Monica Rolfsen, Live Wermundsen Mork, Øyvind Hauge, Kristoffer Meggelæ Pedersen, Rami Chumber, Eirik Sande, Karoline Rolfstad og Bendik Johansen

Observatører: David Standal (GU), Sveinung Vaskinn (Rådet), Selma Lindseth Lindeman (UKEsjef UKA-25), Nora Røkaas Hermansen (DL)

Forfall: Endre Jo Reite,

Referat: Godkjent

Innkalling: Godkjent

HMS

Tatt til orientering

Orienteringssaker

Økonomirapport august

Finansstyret takker for orienteringen.

KSG-økonomirapport - september 2024

Tatt til orientering

Vedtaksaker

Sak 32/24 Ny leder av Fadderuke Kickoffs arrangementskomite (FUK)

VEDTAK: *Finansstyret godkjenner Sophie Bakke fortsetter som midlertidig leder av Fadderuke Kickoffs arrangementkomité (FUK-komiteén)*

Sak 33/24 Regnskap UKA 23 - 25 min

VEDTAK: *Finansstyret godkjenner regnskap for UKA-23.*

Sak 34/24 Forventning og forhandlingsramme avtale med Sparebank1 SMN

VEDTAK: *Finansstyret tillater Finansieringsutvalget, ved leder Jonas Scheie og KAM Ellinor Lindström, å fremforhandle en avtale med Sparebank1 SMN innenfor følgende rammer:*

- *FU kan tilby at Næringsdriv kan gjennomføres i flere lokaler og med en mer omfattende etterfest*
- *FU kan delta i programkomiteen*
- *Sparebanken kan tilbys deltakelse på Fadderuke Kickoff*
- *Det kan inngås avtale om renovering av Knausmaleriene under forutsetning av at renoveringen fullfinansieres av sponsor*

Sak 35/24 Oblater til UKA - referatføring av AU-vedtak

VEDTAK: *FS-AU godkjenner at nestledere i UKA får innvilget funkeoblat vårsemesteret etter UKA er avholdt, og følgelig får ett semester innvilget som funkepanger, påfølgende høstsemester. Alle øvrige krav for funke- og funkepangoblat må opprettholdes. UKAs Regnskapssjef får funksjonæroblat vårsemesteret etter UKA. Allminnelige regler for følgerett gjelder for UKAs funksjonærer.*

Diskusjonssaker

Revidering av samarbeidsavtaler UKA

UKA ønsker å tilby samarbeidspartnere arrangementer/bedriftspresentasjoner utenfor UKE-perioden/festivalperioden, primært våren før UKA.

Finansstyret er positiv til dette under forutsetning av at dato avklares med FS-AU, eller FS-leder eller daglig leder. UKA kan ikke love bort noe til en samarbeidspartner som krever noe av gjenger eller andre på Huset, kun UKEfunker. Det er også en forutsetning at UKA har god dialog med gjengene i forkant av og under arrangementet.

Antall spritbarer i Studentersamfundet og hvor skal de ligge?

Når Vollan åpner blir det 7 leggsjekkpunkter. Dette er en utfordring da ARK sliter med å bemanne alle punktene.

For å kunne foreta en vurdering av antallet spritbarer og plasseringen av disse trenger FS følgende:

- En økonomisk analyse basert på vareutvalg, omsetning og resultat. Må også ta hensyn til leggsjekkutgiften.
- Analyse av publikumsflyten i Samfundet. Logistikken på hele huset.

FS ønsker å ta en avgjørelse på FS-møtet i desember i forbindelse med budsjettbehandlingen.

Kristoffer hjelper KSG med rapporten.

Strategi og Handlingsplan for 2025

Strategidokumentet revideres ikke før neste år.

Det må lages en handlingsplan for 2025 med færre punkter enn i 2024.

Aksjonsliste:

- Utleie: Nora
- KSG: Kristoffer, Endre og Live
- Arrangerende: Nora
- Informere GSK om den økonomiske situasjonen: 31. oktober kl 18:00: Øyvind
- De scenetekniske gjengene - drift og investeringer: Live og Kasper
- Investeringer på bygg og vedlikehold: Nora, Simen og Amund
- Jobbmat og forpleining: GU
- Frivillige: GU

Orienteringssaker

Kunstneriske gjenger redegjør for status

Finasstyret takker for orienteringen

VM på ski - hva skal vi gjøre på Samfundet?

Pt. planlagt en temafest. De arrangerende gjengene er ikke veldig giret på mer.

Men dette kan bli en melkeku for Samfundet.

Skal det settes ned en egen gruppe som jobber med dette?

GU og Live følger opp.

Skriftlige orienteringssaker

Nybygg

Øyvind orienterer på samme Samfundsmøte som budsjett for 2025 skal vedtas.

Rapportering på handlingsplan

Tatt til orientering

Orientering fra Finansieringsutvalget (FU)

Tatt til orientering

Orientering fra Studentersamfundets leder

- Vi har hatt Samfundsmøter og debatter med godt oppmøte (se link til oversikt i dokumentet for rapportering på handlingsplan).
- Vi har hatt møte og omvisning med fungerende ambassadør fra USA til Norge Eric Meyer
- Vi har hatt møte og omvisning med byrådsleder Kristian Dahlberg Hauge
- Vi har flyttet oss ferdig inn i nytt kontor på Sangerhallen
- Vi har arrangert rettighetskurs for leietakere
- Vi har startet prosessen med å innstille på nye medlemmer til Rådet, og avtaler for tiden samtaler med alle som nå sitter i Rådet
- Vi har igangsatt arbeidet med digitalt valgssystem sammen med ITK og Rådet

Driftsorientering v/daglig leder

Byggesakskontoret skal ha stedlig tilsyn i nybygget (inkl. ombygde arealer innenfor samme byggesak) med fokus på bla. brannsikkerhet 29.10.24.

Vollan åpner fredag 11. oktober.

Orientering fra Gjengutvalget

- Organisert "Den vanskelige samtalen" kurs
- Startet opp budsjett rundene
- Håndtert oblatutdeling
- Vært på vår egen hyttetur
- Prøver forstatt å ta over etter SNK
- Jobber med anmodning mellom gjenger
- Hjulpet Admin med permanente ørepropper for frivillige

Orientering fra Driftsstyret

- Skal ta over bestilling av utleveringsørepropper
- Har hatt møte med IsFit for å forbedre dette
- Begynner å se på mål for neste semester
- Jobber med hybelrutiner og nybygg
- Vurderer tidspunkt på åpningstider i helger

Orientering fra GRIF

Det er en del forvirring over bruk av lokaler fortsatt, i påvente av en vedtatt rombookingsinstruks, og tidvis uoverensstemmelse med oppfatning av regler, normer og rutiner for booking av lokaler etter ulike typer arrangement og for booking innenfor og utenfor semester. Dette trengs å følges opp litt.

Orientering fra UKA

- UKA skal ikke lenger samarbeide med Equinor
- Vi er ferdige med utlysning av arkitektkonkurransen → mye kult har kommet inn!
- Vi har tatt opp gjengsjefer! Og lyst ut 3.opptak
- Vi har satt i gang første budsjettrunde

Referat fra Finansstyrets arbeidsutvalg

Tatt til orientering

Eventuelt

Henvendelse om et maleri som ønskes overrekkes til Samfundet. Styret følger opp.
Administrasjonen ved Tormod følger opp forespørsel om blåskilt på utenpå bygget.

Runde rundt bordet

Kritikk av møtet

Møtet ble hevet kl 20:35
Referent: Nora Røkaas Hermansen

Monica Rolfsen

Live Wermundsen Mork

Øyvind Hauge

Eirik Sande

Kristoffer Meggelæ Pedersen

Endre Jo Reite

Rami Chumber

Karoline Rofstad

Bendik Johansen